
El Shaarawy: Jest wielki entuzjazm

News - ASRoma.pl

Stephan El Shaarawy udzielił wywiadu dla Roma TV, w którym mówił o

metodach pracy nowego trenera, Di Francesco oraz o swoich celach na

sezon.

Jak się czujesz?

- Mam dokuczliwy problem z plecami, ale nic poważnego, leczenie przebiega dobrze

i mam nadzieję wrócić jak najszybciej.

Di Francesco udowodnił szybko, że stawia bardzo na skrzydłowych ataku,

taka gra wydaje się być stworzona dla ciebie...

- Tak, miałem okazję oglądać treningi. Rozmawiałem też z trenerem, wymaga

bardzo dużej pracy od skrzydłowych, trzeba go słuchać, gdyż jest bardzo dobrym

trenerem, jesteśmy zadowoleni, że go mamy. Teraz trzeba pracować, aby

przygotować się dobrze do początku sezonu.

Jesteś młody, ale masz za plecami już kilka sezonów. Znajdujecie się w

fazie przygotowań, z zewnątrz jest poczucie, że atmosfera jest bardzo

pozytywna, możesz potwierdzić?

- Tak, na pewno jest wielki entuzjazm, są młodzi, którzy mają pragnienie pokazania

się, przychodzą nowi gracze, którzy pomogą w dobrej grze, nie wiem czy przyjdzie

jeszcze ktoś, ale są wszelkie przesłanki do świetnego sezonu. Jesteśmy bardzo

dobrze przygotowani na przyszłość.

Twoje cele na przyszły sezon?

- Rozpocząć go tak jak zakończyłem poprzedni, z wielkim finałem. Celem

personalnym jest na pewno zdobycie wielu bramek. Jeśli chodzi o zespół za cel

powinniśmy obrać wygranie trofeum, te miejsce na nie zasługuje, ludzie na nie

zasługują. Również my na coś zasługujemy z uwagi na to jak pracujemy.
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